
Beantwoording openstaande vragen PvdD uit NLWM 16-04-2018 over voordracht Zienswijze 
financiële stukken GR Waddenfond 

 
1.       In de stukken staat dat het project Viswad vertraging opgelopen. Op welke termijn zullen de 

eerste visrechten worden opgekocht? 
Antwoord:  
In verband met de uitvoering van het convenant Viswad heeft het Waddenfonds op verzoek 
van de waddenprovincies (als convenantpartners) een tenderregeling ontwikkeld. Deze 
tenderregeling ligt momenteel voor goedkeuring bij de Europese Commissie in verband met 
geoorloofde staatssteun. 
De Europese Commissie heeft in de pré-notificatie diverse vragen gesteld aan de 
Nederlandse autoriteit. De beantwoording is in handen gesteld van het ministerie van LNV. 
Voor de beantwoording heeft LNV aanvullend onderzoek laten verrichten. De antwoorden 
zullen z.s.m. worden ingebracht in de notificatieprocedure van de EC. 
Zo gauw de Europese Commissie de tenderregeling goedkeurt kan het Waddenfonds de 
tenderregeling openen, waarmee garnalenvissers met een Gk-vergunning kunnen intekenen 
om hun vergunning te laten schrappen. 
De termijn waarop de tenderregeling kan worden opengesteld is afhankelijk van de 
goedkeuring door de Europese Commissie. Gehoopt wordt op een goedkeuring in 2018. 
 
 

2.       De verdeling ecologie-economie was in 2017 nogal scheef ten nadele van ecologie, ondanks 
onderzoeksuitslagen in dat jaar over de zorgwekkende ecologische toestand van Waddenzee. 
Hoe kan dat?  
Antwoord:  
Het Waddenfonds heeft op basis van het bestuursakkoord de opdracht om uiteindelijk 
(2026) de subsidies voor 50% aan economie en voor 50% aan ecologie toegedeeld te hebben. 
Met bijvoorbeeld (gerichte) openstellingen wordt er zo nodig bijgestuurd tijdens de ‘rit’. In 
onderstaande diagrammen ziet u het verloop tot nu toe. 

 
 



 
 
 

3.       Kan er, het Rapport van de Randstedelijke Rekenkamers indachtig, in het overzicht van de 
gesubsidieerde projecten uit 2017 een kolom worden toegevoegd met daarin aangegeven 
aan welk Waddenfondsdoel het betreffende project bijdraagt?  
Antwoord: 
Het Waddenfonds heeft een zogenaamd ‘Dash Board’ ontwikkeld waarin gegevens uit 
diverse registratiesystemen worden ontsloten rondom projecten c.q. verleende subsidies. 
Het ligt in de bedoeling informatie uit het dashboard voor iedereen via de website van het 
Waddenfonds te ontsluiten. Zodra dit wordt gerealiseerd wordt dit bekendgemaakt.  

  

 


